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NEZNANE LETEČE KUMARE
Pogled na njivo z bučami, ki so zrasle "neprevidnemu" kmetu v 
starem Jagodju zares spominja na kakšen dokumentarni film o 
nenavadnih posledicah Černobilske nesreče, za tiste, bolj realne pa 
je lahko zelo poučen v pripravah na vstop Slovenije (in z njo 
veijetno tudi Primorske) v obljubljeno deželo Evropo.
Vsak osnovnošolec namreč ve, da v Italiji prodajajo večje jagode 
kot so naše, lepše breskve kot so naše, bolj rdeča jabolka kot so 
naša, bolj dišeče borovnice kot so naše in da je vse to za povrhu še 
cenejše kot je naše. Ampak vsak osnovnošolec tudi ve, da so naše 
jagode slajše, da imajo naše breskve bolj poln okus, da so naša 
jabolka manj plastična in da so borovnice bolj zdrave kot tiste iz 
Italije. Skratka, vsakdo ve, da se bosta ob vstopu Slovenije v Evropo 
srečali dve vrsti kmetijstva, tisto poceni, napihnjeno in brez okusa,
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ter naše, majhno, malo kremižljavo, malo kiselkasto, sočnosladko in 
ampak polno vitaminov, ter seveda dražje. Kdo bo v tej bitki 
preživel je težko napovedati, še posebej zato, ker še vedno nimamo 
najosnovnejše nacionalne strategije o našem bivanju v Evropi in 
osnovne ideje, kakšna naj bo Slovenija v tej bodoči antiameriški 
politični tvorbi.
Seveda je takšno ravnanje države odličen izgovor za vse regionalne 
in lokalne oblasti in gospodarstva, ki jim na pamet ne pride, da bi 
recimo pripravili posvet na temo: "S čim se naša občina odpravlja v 
Evropo". V Izolskem primeru bi kaj takega seveda nujno 
potrebovali, saj naša obmejna lega, ki se kaj malo razlikuje od 
tržaške ali goriške, ne bo v tej Evropi nič posebnega, tudi naše morje 
ni bistveno drugačno od tistega iz Chioggie, rudnin nimamo, pridni
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nismo nič bolj kot delavci čez sedanjo mejo in naš turizem je daleč 
od tistega v bližnjem Lignanu. S čim bomo preživeli v Evropi?
Če že državi razprava na to temo ne pride na misel, potem bi bilo 
kar prav, če bi seje lotili pri nas v Izoli. Vsekakor bi bila koristnejša 
od predvolilnega obmetavanja, ki se je začelo že več kot leto dni 
pred novimi lokalnimi volitvami.
Morda pa se kmet iz starega Jagodja že pripravlja na Evropo.
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BENDIMA SE ZAČENJA 
Grozdi so spremenili barvo 
in zasijali v pravih vinskih 
barvah. Eni so potegnili na 
rdeče, drugi na belo, eno in 
drugo pa je tako dobro, da 
kmetje pravijo, kako se 
obeta ena najboljših sezon v 
zadnjem času. Grozdja je 
veliko in tudi kvaliteta je 
nadpovprečna, saj so se tudi 
trte naužile toplega vremena 
z dovolj dežja in še več 
sončnih dni.
Od osmega septembra je že 
dovoljeno trganje
chardonnaya, malvazije in 
rumenega muškata, od 11. 
septembra je dovoljeno 
poskusno trganje refoška, od ponedeljka 15. septembra pa tudi 
redna trgatev refoška in merlota. Zadnji bo prišel na vrsto 
Cabernet Sauvignon in Cabernet franc, ki ga vinogradniki 
lahko trgajo od nedelje 21. septembra.
Grozdja je kakšnih 15 do 20 odstotkov več kot lani, preveč pa 
ga imajo posebej tisti kmetje, ki niso vpisani v register in Vina 
Koper od njih ne odkupuje grozdja. Nekateri vinogradniki, ki 
se še niso sprijaznili s tem, da je treba tudi v tej panogi 
kmetijstva narediti red, imajo še vedno precej vina iz leta 1996, 
nova trgatev pa se je dejansko že začela. Kvaliteta vina, ki jo 
danes zagotavlja Vino Koper je namreč takšna, daje vse težje 
prodati "domače vino".
Na Upravni enoti v Izoli so opozorili vinogradnike, da so 
dolžni prijaviti letošnji pridelek grozdja in vina najkasneje do 
30. novembra 1997. S seboj naj prinesejo tudi spremnico, ki so 
jo prejeli za leto 1996, saj bodo le tako lahko dobili novo za 
leto 1997.
Skratka, obeta se nam dober Martin in vrhunsko vino v 
neizmernih količinah. In potem naj ga človek pije počasi in v 
majhnih količinah?

Neodvisnost je lepa 
čednost, čeprav ne 
vedno najbolj učinko
vita. O tem bi kaj vedel 
povedati letos nesojeni 
občinski nagrajenec, 
predsednik sveta KS 
Jagodje, Maks Filipčič, 
pa tudi neodvisni 
občinski svetnik Alek
sander Slekovec ve, 
kako trd je neodvisni 
kruh.

Na fotografiji desno 
je zaskrbljen obraz 
Vojka Vojvode, pro
pagandista holdinga 
Delamaris. Pa smo 
izvedeli, da ga ne 
skrbi usoda ribiške 
industrije ampak 
teniški dvoboji na 
turnirju ob ribiškem 
prazniku, kjer je 
letos skoraj zmagal.

Nekateri so na jubilejni koncert ob 30 - letnici Faraonov skoraj 
pozabili, pa jih je na to spomnila ljudljanska TV, ki je kar dva 
sobotna večera posvetila posnetkom koncerta v Simonovem 
zalivu. Poleg ostalega je zelo impresivno delovala scena, ki jo je 
izdelala izolska agencija Pozitiv, ki jo vodi nekdanji predsednik 
izvršnega sveta, Jože Černelič, glavni oblikovalec pa je Jani Vozel. 
Izvedeli smo še, da bi morala iz oči velike sfinge svetiti dva 
reflektorja, vendar je eden "crknil", zato so ugasnili še drugega, 
sicer bi se zdelo, kot da škili.

Na fešto Faraonov je prišla 
tudi Nataša Pirc, voditeljica 
oddaje 24 - ur POP TV, 
njega dni pa je vodila TV 
dnevnik državne televizije. 
Njega dni je skoraj postala 
Primorka, vendar se je 
romanca z Ankarančanom 
Edijem Pucerjem (ex. 
Primorske novice) pred 
časom končala.

Izolska županja Breda Pečan nekaj da na medije in javno 
mnenje, zato vsako priložnost izrabi za stike z novinarji, ki 
"pokrivajo" našo občino. Na spodnji fotografiji je videti, kako 
skuša o nečem prepričati Borisa Šuligoja (Delo), ki pa se le 
prizanesljivo smeje. Menda je pogovor potekal tako-le:
- Breda: Če hočeš izvedeti, kaj se na seji Občinskega sveta zares 
dogaja moraš priti pravočasno na sejo.
- Boris: Bom, gospa županja, naslednjič.
Sicer pa je za županjo najdaljši intervju v njenem življenju. 
Tednik Panorama ji je namreč posvetil polne tri strani, med 
odgovori o občinskih zemljiščih pa smo prebrali tudi nekaj 
takšnega: "... Za vse je potreben čas, pokazalo pa se bo, da so 
neki tepci nekaj podpisovali, da človek skoraj verjeli ne more!'
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Poletje je mimo in prva košnja je že zdavnaj 
mimo. Z nekaj zamude pa vendarle 
objavljamo košnjo, ki jo je na stroške 
ribiškega praznika opravila izolska 
Komunala, čeprav ima zemljišče pred 
ladjedelnico svojega lastnika, ki pa ga 
zanemarjen travnik ob vhodu v mesto ni 
posebej motil.

Dekletu na fotografiji 
je ime Marija, včasih 
je slišala na Gombač 
in je bila Izolanka, 
zdaj pa je poročena s 
Slobodanom Valen
tinčičem, urednikom 
Primorskih novic in 
živi v Ankaranu 
Nekateri se je 
spominjajo po dveh 
igralskih vlogah v 
mladinskem filmu 
Pomladni veter in v 
televizijski nadalje
vanki Odprava 
zelenega zmaja.
Sicer pa je profesorica 
klavirja in ima veliko 
željo, da bi se z 
družino preselili k 
nam in spet postali 
Izolani.

Prav neverjetno je, 
koliko znanih ljudi se 
pomeša kar tako med 
nas.
To je pač posebnost 
mediterana, kjer 
nismo vajeni delati 
stvari večjih, kot so v 
resnici. Pa vendar ne 
bo nič narobe, če vam 
odkrijemo dva obraza, 
ki jih dokaj redno 
srečujemo tudi na 
izolskih ulicah. 
Spredaj je koprčanka 
Mojca Maljevac, 
glasbena redaktorica 
Radia Koper in ena 
najboljših jazz pevk 
pri nas.
Zadaj pa se je 
prislonil Izolan Samo 
Milavec, režiser na 
koprski TV in bolj 
znan kot režiser 
oddaje TV poper.

Sporočamo, za turistične delavce in gostince žalostno vest, daje po 
dobrem mesecu dni Izolo zapustil Helmut in se vrnil v Koblenc. 
Prišel je za pet dni, ostal pa malo dlje in se spet nalezel izolskega 
virusa. Nekaj nemškega pa je v njem le ostalo: Ko je med 
pogovoromo lovu na lice izvedel, da ribiči plačujejo po tisoč 
tolarjev iglice (vaba za lice), ki jih on meče nazaj v morje, je 
skoraj požrl ribiško palico z iglico vred.

Morda niste vedeli, ampak v Izoli imamo enega najlepših bazenov na 
prostem na tem koncu domovine. Bazen je na Belvederju, vstopnina 
je realna, voda topla, investicija pa grozna (op. direktorja)

Predrag Žvab (oblikovalec, ilustrator, animator, ex. Postojnčan): 
"Tako, zdaj me pritisni Ferluga, da se bo videlo v kakšni družbi sem. 
Neznana ženska: Kdo je ta tip, ki se tako pači tukaj za mano? 
Zagotovo je kakšen umetnik, ko se tako obnaša.

"Veš, da ta ideja niti ni tako slaba. Kot prvo 
zgledaš podoben Jordanu ali Ronaldotu, kot 
drugo pa se ti ni treba praskati po glavi in tudi 
posuši se ti glava dosti prej. Ja, pozimi pa bi 

znalo biti malo hladno, se ti ne zdi?"

Na trgu sta se srečali Anica Lapajne in Vera 
Janežič, dve prijateljici, ki si imata marsikaj 
povedati. Običajno začneta pri vladi, 
nadaljujeta pri cenah, se sprehodita še skozi 
kroniko in končata pri zdravju. "Kaj pa nam 
manjka", pravita, in je obema bolje.
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Spomini na prejšnji mandat: Mario Gasparini (LDS) je 
bivši izolski župan, Aleksander Lozej (ZLSD), vodja t.i. 
stanovanjske bo konec meseca odšel na Finor, le tajnik 
občine, Irena Jerman (LDS) se še drži. A. Lozej pravi, da 
ne odhaja zaradi županje, županja pravi, da je to 
priložnost za reorganizacijo uprave.

Še o enem občinskem prihodku bodo svetniki odločali na 
ponedeljkovi seji. Uporabnikom vzhodnega akvatorija 
(Ladjedelnica in Delamaris) namerava občina na podlagi 
veljavnega Odloka zaračunati denarno nadomestilo, ki bi za 
Holding Delamaris znašalo okoli 1.142.000 SIT, 
Ladjedelnica , ki je upravitelj akvatorija, pa naj bi letno 
odštela 9.332.000 SIT. Te številke bodo obveljale, če bo 
upoštevan predlog županje, naj se kot kriterij za izračun uporabi 
najnižja vrednost točke za nadomestilo za uporabo stavbnega 
zemljišča, dokler ne bo sprejeta nova zakonodaja. Kljub temu, 
da je Ladjedelnica dobila akvatorij v upravljanje že leta 
1993, doslej višina nadomestila ni bila določena, Ladjedelnica 
pa ga tudi ni plačevala.
Poleg omenjenih zadev bodo svetniki glasovali še o ustanovitvi 
javnega zavoda Matična knjižnica ter Zdravstveni dom Izola, o 
preoblikovanju JP Rižanski vodovod in še čem. Na predlog 
svetnikov Aleksandra Frantarja (SKD), Ivana Paliske (ZLSD) 
ter Aleša Bohinca (ZZP) pa naj bi se pri Občinskem svetu 
ustanovila komisija za kmetijstvo in ribištvo, (kb)

Občinski odbor
Slovenskih Krščanskih Demokratov 
Izola

IZJAVA ZA JAVNOST

Občinski odbor Slovenskih Krščanskih Demokratov Izola je 
obravnaval predlog sprememb in dopolnitve Statuta občine j 
Izola - druga obravnava ter ugotovil, da predlagane 
spremembe ne omogočajo realne izpeljave postopkov za 
izvedbo referenduma.

00 SKD Izola bo dodatno vložil naslednje amandmaje na 
Statut občine Izola:

Občinski svet mora razpisati referendum, če to zahteva 
tretjina svetnikov občinskega sveta. (Podlaga je v Zakonu o 
referendumu in ljudski iniciativi)

Krajani imajo pravico izkazati svojo voljo za zbiranje 
podpisov tudi na sedežu krajevne skupnosti pred 
pooblaščenim delavcem .
(Podlaga je v Zakonu o lokalnih volitvah)

OO SKD IZOLA

25. SEJA OBČINSKEGA SVETA _______

STATUT, KONCESIJE, 
REORGANIZACIJA
Prvega jesenskega dne se bodo v občinski sejni dvorani 
ponovno zbrali izolski občinski svetniki, tokrat na 25.seji 
občinskega sveta. Glede na to, da je predvidenih šestnajst točk 
dnevnega reda lahko domnevamo, da je njihovo morebitno 
počitniško razpoloženje že preteklost, vendar pa bosta o tem 
verjetno dala jasnejšo sliko udeležba in vzdušje ponedeljkovi 
seji.
O vsebini prihodnje seje , ki bo torej 22. septembra, je na 
novinarski konferenci spregovorila tudi županja Breda Pečan.
O čem se bo torej odločalo ?
Najprej bo na vrsti predlog sprememb in dopolnitev Statuta 
Občine Izola, ki zadevajo neposredne oblike sodelovanja 
občanov pri odločanju v občini: zbor občanov , referendum ter 
ljudska iniciativa. Novost so predvsem členi, ki natančneje 
opredeljujejo postopke pri vložitvi pobude za razpis 
referenduma. Glede posameznih sprememb so potekala kar 
živahna usklajevanja, saj so nekateri za racionalizacijo teh 
postopkov ("v nasprotnem bomo morali razpisovati 
referendume vsakih 14 dni"), drugi pa za poenostavitev 
postopkov ("ne moremo omejevati najvišje oblike odločanja 
občanov"). Dogovora ne poznamo, vsekakor pa je treba določila 
s tem v zvezi sprejeti, saj brez njih referendumi menda sploh 
niso mogoči.
Na dnevnem redu seje pa seje znašel tudi predlog za kar nekaj 
organizacijskih sprememb v občinski upravi. Odslej naj bi se 
naloge Uprave za planiranje, urbanizem, stanovanjske in 
gradbene zadeve razdelile med štiri Urade, ki so pravzaprav 
sedanji referati omenjenega upravnega organa. To so Urad za 
komunalni razvoj, Urad za prostorsko načrtovanje, Urad za 
gospodarske javne službe ter Urad za premoženjsko pravne 
zadeve.
Gre za nekakšno decentralizacijo omenjene Uprave, saj je bil 
predstojnik le-te (Aleksander Lozej) doslej odgovoren za vsa 
omenjena področja, po novem pa naj bi vodje posameznih 
Uradov odgovarjali vsak za svoje področje. Novost je tudi 
ustanovitev režijskega obrata, ki bi opravljal dejavnosti 
gospodarskih javnih služb v primerih, ko zaradi majhnega 
obsega, ekonomskih ali tehničnih razlogov ni smotrno 
ustanavljati javnega podjetja ali podeljevati koncesije, saj lahko 
te dejavnosti izvaja občinska uprava sama.
Kot je dejala Pečanova, naj bi po novem tak režijski obrat 
upravljal s parkirišči, saj dosedanjemu koncesionarju konec 
meseca poteče pogodba, 
občina pa, kot kaže, ne 
namerava objaviti ponovnega 
razpisa za podelitev koncesije.
Po besedah županje želi J 
občina s tem ugotoviti, ' 
kolikšen prihodek ta 
parkirišča pravzaprav
prinašajo, saj je imela doslej 
občina iz te dejavnosti v treh 
letih in pol okoli 5.400.000 
SIT prihodka. Pričakujejo, 
da bo prihodek od parkirišč 
odslej večji, saj se 
parkirnina stekala neposredno 
v občinsko blagajno.

Ali bodo po novem, namesto 
delavcev Bisera, parkirnino 
zaračunavali kar uslužbenci 
občinske inšpekcije?________
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IZOLA IN VSE NJENE CESTE

V sredo 24. septembra se bo v
organizaciji izolske Uprave za planiranje, 
urbanizem itd. ter Ministrstva za okolje in 
prostor začela urbanistična delavnica, ki 
je pravzaprav le nadaljevanje tiste iz 
lanskega leta, ko so udeleženci 
obravnavali območja tranzicije, dileme in 
strategije v Izoli. Tokrat pa bodo 
obravnavali predvsem prometnice v in ob 
Izoli.
Skupaj naj bi v tokratni delavnici 
sodelovalo blizu 40 udeležencev,
O prometnicah in Izoli bodo govorili 
predstavniki vseh treh obalnih občin, o 
načrtovanih cestnih povezavah pa še 
predstavniki Družbe za državne ceste, 
Urada RS za prostorsko planiranje in gost 
iz tujine, nizozemski arhitekt Marrten 
Struijs, ki je specializiral načrtovanje 
infrastrukturnih objektov.
Organizacijsko jedro, ki ga sestavljata 
mag. Lučka Ažman Momirski in Jana 
Gojanovič Purger pričakuje tudi tvorno 
sodelovanje obalnih gospodarstvenikov in 
drugih uporabnikov prostora, saj je to 
področje trenutno ena od zavor hitrejšega 
razvoja te regije.

ITALIJANSKA ŠOLA JE COLA

Program delavnice:
Sreda, 24. 9. ob 10.00 
v Kulturnem domu Izola 
OTVORITEV DELAVNICE 
10.30- 11.40 Tri občine se predstavijo
11.40 Idejne študije obalnih cest
18.00 natečaj za obalno cesto
18.20 Edo Mihevc - študije prometa na obali
18.40 odnos med obalo, cesto in zaledjem 
Četrtek, 25. september
diskusije in delo po projektnih skupinah 
Petek, 26. septembra
10.00 Načrti investitorjev oz. upravljalcev
14.30 Okrogla miza 
Sobota, 27. september
9.00 Izdelava predlogov projektnih skupin 
Nedelja, 28. september
8.50 Izdelava predlogov projektnih skupin
16.30 Zaključek

Predlogi in zaključki delavnice bodo, kot 
običajno, razstavljeni, dela pa objavljena v 
posebni brošuri.

Novogradnja osnovne šole z italijanskim učnim 
jezikom sicer napreduje, vendar tempo gradnje ni 
takšen, da bi obetal skorajšnji začetek pouka v 
novi stavbi. Novost je predvsem to, da so 
izvajalci odpeljali veliko dvigalo, kar pomeni, da 
so glavna gradbena dela končana, zdaj pa so na 
vrsti še nekatera obrtniška inštalacijska dela in 
potem opremljanje šole. Po načrtih naj bi učenci 
prvič vstopili v šolo ob novem letu.

Delavnice

KAJ SPLOH Z NJIMI
(Mef) O tem, kaj lahko k izboljšanju našega 
prostora pripomorejo takšne urbanistične 
delavnice, kot je ta, ki se začenja v sredo, 24. 
septembra, je veliko različnih mnenj.
Eni preprosto pravijo, da gre za zabavo 
urbanistov in arhitektov, ki delavnico 
organizirajo zato, da na tuje stroške preživijo 
še nekaj dni na obali.
Tisti s povsem druge strani pa upajo, da bodo 
neobremenjeni udeleženci urbanistične 
delavnice lahko ponudili rešitve, ki jih drugače 
ne bi doživeli, saj vemo, kako močni so 
ekonomski vplivi, ki pritiskajo na urbaniste, 
arhitekte, upravo, ministrstva itd.
Resnica je najverjetneje nekje vmes. 
Urbanistična delavnica je pravzaprav neke 
vrste opozorilo investitorjem in oblastnikom, 
da je urbanizem vendarle in predvsem stroka, 
ki ima svoje zakonitosti in svoje vrednosti, ki 
jih skuša v največji meri spoštovati.
Za Izolo že dolgo vemo, da je večina teh 
zakonitosti in vrednosti bila potisnjenih v 
ozadje, saj se je, posebej zadnji desetletji, 
gradilo "za toliko, kolikor seje imelo". In ker 
občina navadno ni imela nič so o izkoriščanju 
prostora odločali tisti ki naj bi imeli. Njihove 
zakonitosti in vrednote pa so marsikdaj 
bistveno drugačne od tistih, ki vodijo 
urbaniste. Investitorje seveda zanima gradnja, 
ki vrača vloženi denar in prinaša dobiček. 
Takšna gradnja pa je predvsem gradnja 
stanovanj in gradnja poslovnih prostorov, 
nikakor pa ni donosna infrastruktura (to je 
navadno dobila na svoja pleča občina), kaj šele 
rekreacijske površine, parkirišča in podobno. 
Arhitekti in urbanisti, ki delajo ali so delali v 
Izoli to stvarnost dobro poznajo. Leta in leta so 
se tolkli z mlini na veter, zaveznikov pa ni bilo 
niti med investitorji, niti med oblastniki in na 
koncu so se sprli še med seboj, tako da obalno 
društvo arhitektov ta trenutek pomeni manj 
kot društvo za zaščito malih živali.
Prav zato je entuziazem deklet, ki že drugo leto 
prirejajo urbanistično delavnico, pohvale 
vreden. Če bodo uspele, da bodo njihove 
ugotovitve in zaključki delavnice vsaj v enem 
delu padli na plodna tla, potem se je izplačalo 
vse to. Če pa se bo zgodilo, da bo ta pluralizem 
postal način dela na področju urbanizma in 
arhitekture, potem bodo rekle: tombola.

Mi pa tudi.
-• i .
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ŽUPANJA NAJ 
POVE NA GLAS!

Zagotovo ima vsak od nas cel kup problemov. Nekatere rešujemo sami, druge s 
pomočjo znancev in prijateljev, tretje s pomočjo banke, pri nekaterih pa lahko 
pomaga lokalna oblast, ki jo vodi žopan s svojimi sodelavci. Županja Breda Pečan 
vsako sredo sprejema občane s takšnimi ali drugačnimi težavami, ker pa so 
nekatera vprašanja in odgovori takšni, da zanimajo večje število občanov smo v 
dogovoru z županjo odprli to rubriko. Torej, če imate vprašanja ali pripombe za 
županjo Bredo Pečan jih pošljite na uredništvo Mandrača in mi bomo poskrbeli, 
da boste dobili ustrezen odgovor.
Še vsi naši naslovi: Mandrač, Veliki trg 1, tel.: 600 010, Fax.: 600 015, 
E-mail:Mandrac@eunet.si

Odgovor na javni vprašanji, ki ju je, v zvezi s člankom v Slovenskih 
novicah, kjer je bil omenjen pomočnik županje, zastavil Izvršni 
odbor LDS-IZOLA:

1. Županja ima 35 + 2 (pripravnika) pomočnic in pomočnikov, saj so vsi 
delavci v občinski upravi ne le v skladu z zakonom, ampak tudi po 
naravi svojega dela dolžni pomagati županu - županji pri njegovem - 
njenem delu. Po skoraj sto dneh županovanja lahko javno povem, da mi 
je vseh 37 pomočnikov do sedaj kar dobro pomagalo pri mojem delu in 
občutek imam, da so to počeli ne samo zato, ker je to njihova dolžnost, 
ampak tudi zato, ker radi - rade, tako kot županja, delajo za našo 
občino.
2. Sicer pa županja nima nobenega imenovanega pomočnika ali 
pomočnice in tako tudi gospod Danilo Markočič ni imenovan za 
njenega pomočnika. Delovnega mesta »pomočnik-ca župana-nje« v 
organizaciji in sistemizaciji občinske uprave občine Izola ni in zato na 
vprašanje, kakšno področje pomočnik pokriva, ni mogoče odgovoriti.

Odziv na izjavi za javnost občinskega odbora SKD in SDS ter pismo 
g. A.P. iz Jagodja

Priznati moram, da sem se s podpisom sklepa o ukinitvi financiranja 
nadstandardnega prevoza do osnovne šole Vojke Šmuc za 
osnovnošolske otroke, ki stanujejo na območju Jagodja, prenaglila. 
Opravičujem se zlasti otrokom, ki so morali prve tri tedne pouka v šolo 
peš, seveda pa tudi njihovim staršem, posebej še tistim, katerih otroci 
obiskujejo nižje razrede osnovne šole, pa jim skromen družinski 
proračun ne omogoča, da bi otroku lahko kupili mesečno vozovnico. 
Prav in pošteno je, priznati napako, prav pa je tudi, da napako čimprej 
odpravim in to sem tudi že storila in to celo brez ali skoraj brez 
dodatnih stroškov v občinskem proračunu. Z začetkom tega šolskega 
leta je bil uveden takoimenovani nadstandardni prevoz otrok zaradi 
nevarne poti v šolo z druge strani magistralne ceste Koper - Izola - 
Piran v OŠ Vojke Šmuc, ki ga opravlja pogodbeni avtobusni prevoznik, 
plačuje pa Ministrstvo za šolstvo in šport. Ker prevoznik nima na 
razpolago manjšega vozila, opravlja prevoz z velikim avtobusom in 
dogovorili smo se z njim, da bo po poti skozi novo Jagodje pobral tudi 
vse šolarje, ki hodijo v OŠ Vojke Šmuc. Hvaležna sem vsem tistim, ki 
so me opozorili na to zelo enostavno rešitev, katere se žal nismo 
pravočasno domislili.
Tako pač je na svetu - več glav več ve in z dobronamernim in 
konstruktivnim razmišljanjem lahko veliko težav razrešimo, še preden 
sploh nastanejo. Če bi na sestanku predsednikov strank in vodij 
svetniških klubov, kjer je bila predlagana ukinitev financiranja 
nadstandardnega prevoza v šolo, kateri od predstavnikov strank temu 
izrecno nasprotoval in opozoril na težave, ki lahko nastanejo, bi po vsej 
verjetnosti takoj začeli iskati drugačne rešitve. Tako pa sem razumela, 
da stranke na seji Občinskega sveta te proračunske postavke ne bodo 
zagovarjale in zato sem izdala tak sklep.
Kratek povzetek: šolski avtobus Dobrava - Jagodje - OŠ Vojke Šmuc bo 
prevažal vse otroke na tej relaciji, plačevalo ga bo Ministrstvo za 
šolstvo in šport, denar, kije zaradi tega prihranjen, pa bomo porabili za 
nakup računalnikov ali opremljanje kemijske ali fizikalne učilnice v OŠ 
Vojke Šmuc - kar pač šolarji najbolj nujno potrebujejo in sodi tudi v 
standard izobraževanja.

ŽUPANJA 
Breda Pečan

LDS SPRAŠUJE
Iz gradiva za OS izhaja, da županja ne predlaga novega razpisa za 
podelitev koncesije za upravljanje s parkirišči, ampak prenos le - te 
na občinsko upravo, ker predvideva višji prihodek za občino. Iz 
izkušenj po svetu in pri nas je dokazano, da so sistemi, kot so država 
in občine slabi gospodarji in se zato sistematično take dejavnosti 
oddajajo v koncesije. Zato sprašujemo:
1. Na podlagi kakšnih analiz je predlagana ta rešitev?
2. Ali gre zgolj za eksperiment ali dolgoročnejšo rešitev?
3. Ali bodo delavci dobili zaposlitev za določen čas ali za 
nedoločen čas?
4. Glede na to, da se koncesijska pogodba izteče konec 
septembra 1997, kaj se bo zgodilo po tem roku, če predlog ne bo 
sprejet na seji občinskega sveta?

predsednik IO LDS 
dr. Marino Ferfolja

O NADOMESTILU ZA STAVBNO ZEMLJIŠČE
Gosp. A. P. iz Jagodja sprašuje, na osnovi katerega zakona je občina poslala 
dopis, s katerim je obvestila občane, naj pričakujejo obisk popisnih komisij za 
popis zazidanih in nezazidanih stavbnih zemljišč v času od 15. 7. do 30. 9. 
1997 in nas opozarja, naj si preberemo 36. člen Ustave Republike Slovenije 
Podlaga za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča je zapisana v 
zakonu o stavbnih zemljiščih, ki je bil v osnovnem besedilu objavljen v 
Uradnem listu SRS 18/88, spremembe pa so bile objavljene v Uradnih listih 
SRS in RS št. 33/89, 24/92, 29/95 in 44/97. Glede postopka za odmero nas ta 
zakon napotuje na uporabo zakona o davkih občanov (U.l. SRS 36/88), ki pa je 
bil v poglavju o postopku odmere nadomeščen z novim zakonom o davčnem 
postopku (U. 1. RS 18/96), ki dejansko predstavlja pravno osnovo za postopek, 
s katerim je občina Izola s pomočjo popisnih komisij izvedla popis stavbnih 
zemljišč v Jagodju in na izolskem podeželju.
Povod za začetek postopka pa je dal občinski svet, kije na svoji seji dne 17. 6. 
1997 s sklepom zadolžil mene in strokovno službo za izpeljavo celotnega 
postopka za revizijo območij, na katerih se plačuje nadomestilo za uporabo 
stavbnih zemljišč v skladu z veljavno (prej navedeno) zakonodajo.
Postopek izvedbe posameznih terenskih ogledov je bil jasno definiran z 
navodili, ki so jih prejeli in po vseh dosegljivih informacijah tudi dosledno 
izvajali člani popisnih komisij:
* dostavljeno je bilo obvestilo vsem lastnikom ali uporabnikom stanovanj ali 
stanovanjskih hiš na podeželju in v naselju Jagodje,
* pred začetkom izmer na terenu so popisovalci na večkratnih posvetih s 
strokovno službo prejeli natančna navodila s spremljajočo zakonodajo in 
listinami z popis,
* popisovalci (študentje in dijaki) so prejeli legitimacijo s svojo sliko in 
pečatom občine zaradi identifikacije na terenu,
* pred vsakim terenskim ogledom oz. popisom so bili lastniki ali uporabniki 
telefonsko obveščeni o prihodu komisije oz. je bil dogovotjen termin prihoda,
* s strani strokovne službe so bili popisovalci izrecno opozorjeni, da od 
lastnika ali uporabnika najprej pridobijo gradbeni projekt, iz katerega 
povzamejo netto koristne površine,
* v kolikor lastnik ali uporabnik ni predložil dokumentacije, so popisovalci 
lahko z njegovim privoljenjem izvršili izmero na kraju samem,
* v kolikor lastnik ali uporabnik izmere ni dovolil in ni predložil gradbenega 
načrta oz. s popisovalci ni želel komunicirati, so popisovalci to vpisali kot 
opombo v za to pripravljen zapisnik in odšli.
Kot županja sem dolžna obvestiti javnost, da popisovalci, ki so bili predvsem 
mladi ljudje, niso proti volji stanovalcev vstopali v tuja stanovanja ali druge 
prostore niti niso izvajali nobene preiskave kot se da razbrati iz pisma g. A.R 
Zato zagotovo ni na mestu navajati 36. člen Ustave, ki se nanaša na 
nedotakljivost stanovanja zlasti v zvezi s preiskovalnimi postopki, saj daje 
nepoučenemu bralcu vtis, kot da bi šlo za neko nasilje nad našimi občani. 
Navedem naj tudi dejstvo, da so popisovalci imeli težave samo pri 
posameznih, zelo redkih občanih v Jagodju, pri katerih pa so bili zavrnjeni na 
grob in neprijazen način. Pri veliki večini občanov popisovalci niso imeli 
težav.
Za zaključek še to: popis oz. revizija osnov za odmero nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča je bila izvedena v skladu z veljavno zakonodajo 
in predvsem na tistih območjih podeželja in naselja Jagodje, kjer odmera še ni 
bila izvršena oziroma kjer je bilo ugotovljeno, da osnove za odmero 
nadomestila ne ustrezajo dejanskemu stanju. Končni cilj tega popisa je 
verjetno vsem jasen: nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča bodo plačevali 
tudi tisti lastniki in uporabniki, ki so bili do sedaj zaradi zastarelih evidenc iz 
plačevanja izvzeti ali pa so plačevali mnogo nižje nadomestilo, kot bi ga glede na 
komunalno opremljenost zemljišča morali. To pomeni: krog zavezancev bo širši, 
dosedanji zavezanci pa ne bodo plačevali višjih dajatev.
Odgovor je morda nekoliko dolg, vendar menim, da je zlasti zaradi pravilne 
interpretacije poteka dogodkov in dejanskega stanja prav, da bralci Mandrača 
preberejo tudi to pisanje.
Lep pozdrav

ŽUPANJA: Breda Pečan
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Prejeli smo 
Dva obraza 
Brede Pečan
»Slovenci smo preveč tolerantni 
do oblasti«, sem slišal na letošnji 
Dragi na Opčinah pri Trstu. Ne da 
bi se morali obnašati tako, da bi jo 
na silo mšili, ampak tako, da bi ji 
vedno, kot se to dela na zapadu, 
povedali v obraz, kar ji gre. 
Tolerancaje (tudi) posledica 
dolgoletne politične vzgoje 
državljanov ( ali pranja 
možganov). Iz druge strani 
gledano, pa se vidi, daje oblast 
arogantna na javno kritično 
mnenje, karje( tudi ) dediščina 
preteklega, pa tudi posledica 
zgoraj omenjene splošne 
tolerance. In tako se godi, da 
oblast dela v interesu oblasti , 
navzven pripoveduje tisto, kar je 
ljudem všeč, ne pa tistega, kar bi 
morali vedeti. Nobena skrivnost 
ui, daje osnovni moto delovanja 
izolske županje »predvolilna 
kampanja«, ki se bo končala šele 
čez dobro leto z izvolitvijo novega 
oocinsKega sveta m novega 
župana (kar naj bi bila ona). Že ta 
kampanjska permanentnostjo sili, 
da neguje ob svojem politično 
avtentičnem še svoj drogi 
»predvolilni« obraz. Njen prvi in 
pravi obraz je tisti, ki kaže »smeri 
razvoja« njene partije, sedaj, 
seveda, ne več tako imenovane, a 
še vedno z neokrnjeno enotnostjo 
(čeprav porazdeljeno pod več 
slrehanu), z utečenimi metodami 
in z istimi cilji. Saj drugače bi bilo 
tudi nemogoče pričakovati. 
Zakoni narave so večni. (Ne gre 
za moje ponavljanje, ampak za 
nenehno ugotavljanje, ki bi se 
moralo končati šele, ko bo vsega 
tega konec) V predvolilni 
kampanji je bila go. Pečarnova 
pripravljena odgovarjati na vsak 
izziv in seveda odgovarjati 
predvsem v duhu prepričevanja, 
da ko bo županja, bo vsako stvar 
urejala v občinsko dobrobit. 
Predvsem je želela utrditi 
verovanje v »mater županjo«, to 
je v osebo, ki ji je osnovna skrb 
vitalni interes občine in občanov. 
(To je en obraz). Tudi zato, da bi 
vera v takšno karizmatičnost ne 
splalmela, odpira na Občini vsako 
sredo vrata občanom. Če sem prav 
prebral v nekem komentarju, jo 
Izolani trumoma obiskujejo 
(vsakokrat po 20 ljudi) in če sem

še nadalje prav razumel, prihajajo 
k njej mnogi samo zato, da se 
razgovorijo in potožijo. Ti so 
gotovo potolaženi. Nič pa se ne ve, 
kako so potolaženi tisti, ki pridejo 
k njej po konkretno pomoč. 
(Mislim pa, da če bi bili, bi se tudi 
o tem kaj vedelo.) Ne bom trdil, da 
je to »romanje« odveč in da bi se 
moralo ukiniti, ne, ljudje nujno 
rabijo religijo, kakršnekoli vrste. 
Opozoril bi le, da bi morala 
go.Pečanova odpreti vrata še za 
kaj drugega, bolj pomembnega in 
zanjo zelo obvezujočega. Omenil 
bom dve slvari. Na enem od 
sestankov političnih strank je z 
aačudenjem poslušala, da Odbori 
pri občinskem svetu niso pluralno 
sestavljeni, kot to veleva 
demokracija in celo praksa v 
slovenski skupščini (Kviaz) in kar 
v Izoli podaljšuje enoumje z vsemi 
posledicami. Zanjo je bilo to 
nezaslišano spoznanje, vsaj takšen 
obrazje kazala ob informaciji 
(čepravje težko verjeti, da tega do 
tedaj ni vedela! saj ta princip 
določa njena stranka). Vendar, da 
bi bila pripravljena, to prakso 
kontinuitete prekiniti in predlagati 
nemudoma spremembe, ji še na 
misel ne pride. (To je drugi obraz). 
Druga stvar so moja »Tri 
vprašanja«, ki semjihjavno 
postavil go.Pečanovi takoj po 
njeni izvolitvi (dobilajihje tudi 
osebno!) in, kot mije bilo 
sporočeno, obljubila takojšnji 
odgovor. (En obraz). Vprašanja so 
se nanašala, seveda, na 
nerakonitosti pri gradnjah v ZN 
Marina (županja ne sme podpirati 
nezakonitosti!), na odtujevanja 
občinskih zemljišč (županja mora 
ščititi občinsko prcnioženje!) in za 
nameravano gradnjo apartmajskih 
naselji v mestu Izola, kije tudi 
nerakonito in predvsem zlohotno 
dejanje ( to potrjuje tudi javno 
mnenje). Torej, oboje se dotika 
nezakonitega, nemoralnega in 
škodljivega. Vprašal sem jo, kaj o 
tem meni, kaj bo storila v zvezi s 
tem in kaj naj storimo mi, tisti 
občani, ki se tega zavedamo. 
Odgovora ni bilo, kar kaže na 
drugi obraz go. Brede Pečan. V 
obeh primerih gre za pomembne 
sestavine življenja in eksistence 
občine, za vprašanja, katerim bi 
morala biti vrata odprta vsak dan, 
saj ne gre ne za drobiž, ne za 
morebitno osebno izpovedovanje 
posameznikov.

Frane Goljevšček

OBVESTILO ZA JAVNOST
Ker je županja občine Izola, gospa Breda Pečan sklicala usklajevalni 
sestanek vseh političnih strank dne 16. septembra 1997, je izvršni 
odbor LDS Izola sprejel naslednji sklep:
Izvršni odbor LDS Izola je sprejel sklep, da se ne udeležuje te 
novodobne politične koordinacije, kot redne oblike političnega 
delovanja vodstev strank pred sejami občinskega sveta, s tem se 
postavlja vprašanje smiselnosti občinskega sveta kot najvišjega 
organa odločanja. Menimo, daje taka vrsta koordinacije smiselna za 
stranke, ki tvorijo koalicijo.
LDS Izola je pripravljena sodelovati v razgovorih o najbolj perečih 
problemih, ki so bistveni za življenje občanov Izole in to v fazi 
snovanja aktov, ne pa pred že izvršenimi dejstvi.

Predsednik 10 LDS 
dr. Marino Ferfolja

Prejeli smo.
Zaenkrat samo tole
Spoštovana gospa županja!
V zvezi s člankom v prejšnji številki tednika Mandrač "Županja naj 
pove na glas" samo tole. Lupilec kože in filetirko za sardele Delamaris 
s pridom uporablja niti 10 proizvodnjih dni od skupno 240 v celem 
letu. Celotna linija je podjetje bremenila za več kot 2.000.000,00 DEM, 
ki so na žalost izpuhteli v zrak t.j. v prazno. V finančnem jeziku se
takšnim naložbam reče,..... INVESTICIJA.
Pozdrav

Vojko Maver

ENODNEVNI SEMINAR/DELAVNICO 
STEKLENA GORA

ki bo v petek, 3.oktobra 1997

Seminarje namenjen knjižničarjem, knjižničarkam kot nova oblika ur 
pravljic, vzgoiteljicam in učiteljicam pri vsakdanjem 
ustvarjalnemdelu z otroki, študentom in staršem, ki bi radi kaj več 
storili zase in svoje otroke oz. tistim, kijih pripovedovanje pravljic 
zanima. Seminarja se laho udeležijo začetniki in izkušeni.

Seminar bo vodila Ljoba JENČE 
Kotizacija 7.ooo sit vključuje tudi sadje, sokove, priboljšek,., 

inf: 066/ 646 700

Preselili smo se v nove prostore ob ladjedelnici 
(vhod nasproti AMD Izola), 
kjer imamo na voljo še bolj pisano paleto 
barv in lakov

tel. 066/ 67 437 
GSM: 041/662 195

URNIK
od 7.00 -13.00 in od 17.00 -17.00 

sobota 7.00 -13.00
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ROKOMET
1. državna liga - moški
Andor : Delmar 35:23 (16:8)

Pesimisti so po uspešnem 
Delmarjevem turnirju imeli prav, 
ko so previdno molčali in čakali 
na prave pokazatelje forme 
izolske ekipe, t.j na ligo in vroče 
derbije.
Izolani na Kozini niso ponovili 
igre prikazane na turnirju. Še več,
Izolani niso pokazali nič.
Hrpeljski rokometaši so bili kot 
nekakšna nezemeljska bitja, ki so 
z Izolani počela kar so hotela. Za 
nameček sta sodnika strogo sodila 
po novih pravilih in kriterijih, 
tako da so izključitve kar 
deževale po parketu - vendar 
pravično, na obeh straneh.
Delmar je izenačil (1:1) le v 
prvem napadu, nato pa je sledil 
potop.
Najprej se je sesula obramba, 
novi vratar Vučinič pa se je kar 
malo osmešil, saj skoraj ni ujel 
ene žoge. Napada ni bilo, igralci 
pa so vlekli igro in iskali 
nelogične zaključke, ki niso 
prinašali sadov.
Vse našteto so seveda izkoristili 
Hrpeljci in polnili izolsko mrežo. Jovičič, 
Popovič, Makuc, Grandič, Božeglav... so 
Izolanom pokazali kako deluje klapa in kako 
se igra rokomet. S hitrimi akcijami so 
dvignili domače občinstvo na noge, za piko 
na i pa je poskrbel Valenčič, ki je branil po 
Valenčičevo.
Izolski klub kakor da ne zmore sestaviti 
ekipe, ki bi igrala dve sezoni, kaj šele tri. 
Tokrat so za Delmar igrali "ta stari" 
Matijaševič (5), Mičovič (4,5), Vunjak (5), 
Čebular (4,5), Ropotar (4,5), Dežjot (4,5), 
od novih igralcev pa so igrali Glavač (5), 
Vidmar (5), Žvokelj (4,5), Slabe (4,5), 
Vučinič (3,5).
Precejšnje število izolskih ljubiteljev 
rokometa je nejeverno zapuščalo Modro 
dvorano v Hrpeljah, saj take blamaže 
resnično ni pričakoval nihče.
In če gre še naprej verjeti pesimistom, bomo 
v Izoli izgubili še enega prvoligaša, za 
katerega je že kazalo, da seje trdno zasidral 
v druščini najboljših.

V soboto bo v izolski dvorani ura resnice 
proti Krškem, morebiten neuspeh, pa bi že 
lahko bil tudi usoden. Tekma bo ob 20.00.

:<ap*joi ;;o
Afront

Pri Izolankah velja pohvaliti vso 
ekipo, naj učinkovitejša pa je bila 
Dražena Šmitran 
s 14 goli.
Za Izolo so igrale: Biljana Šmi
tran, Hodžič Sabina 5,Kovljenič 
Slavica 4, Stubelj Mojca 4, Škr
bec Hana, Božič Tašja, Šmitran 
Dražena 14, Čvorak Jelena 3, 
Božič Petra, Višnjevec Katja 3, 
Bošnjak Mia 7 in Kofalt Tina.

i !
01 D 5

REZULTAT NI POVEDAL 
VSEGA

ROKOMET - ženske
Ker Zalčani niso želeli prestaviti tekme so 
morale mlade Izolanke odigrati dve tekmi za
poredoma. Najprej so v mladinski konkuren
ci premagale ekipo Žalca z rezultatom 40:28. 
Takoj za tem pa še v članski konkureci z isti
mi igralkami okrepljenimi z Davidelo Tičič 
in Anjo Stubelj. Seveda je bil visok poraz 
neizbežen.

Enotna mladinska liga
Žalec : Izola 28:40 (15:17)

Izolanke so tekmo odlično začele in takoj 
povedle za pet golov. Razliko so nato še 
povečale, a so proti koncu prvega polčasa z 
nekaj zaporednimi napakami dovolile do
mačinkam, da so visoko prednost občutno 
zmanjšale. V nadaljevanju so Izolanke zopet 
zaigrale bolje in na koncu zasluženo visoko 
premagale ekipo Žalca, ki je v tej kategoriji 
lansko leto osvojila drugo mesto v državi.

1. državna liga
Žalec : Izola 48:18 (23:8)

Izolanke se proti favorizirani in 
okrepljeni ekipi Žalca niso mogle 
resneje upirati. Utrujenost iz prve 
tekme in očitna kvalitetna razlika 
(Žalčanke so vse profesionalke) 
sta opravila svoje in visok poraz 
je bil neizbežen. Povedati 
moramo, da so Izolanke z 
Davidelo na čelu vse popolne 
amaterke in da vztrajajo v prvi li
gi samo za to obdržijo ženski 
rokomet v Izoli in da omogočijo 
mladim rodovom rokometašic, ki 
so med najboljšimi v Sloveniji 
kvaliteno tekmovanje. Vse 

Izolane prosimo, da ekipi s svojo prisotnostjo 
na tekmah pomagajo prebroditi letošnje pr
venstvo v bodoče pa računamo, da bomo 
imeli kvaliteno ekipo samih Izolank. 
Za Izolo so igrale: Biljana Šmitran, Hodžič 
Sabina l,Kovljenič Slavica, Stubelj Mojca , 
Škrbec Hana 2, Šmitran Dražena 6, Božič 
Petra 1, Višnjevec Katja 2, Bošnjak Mia 1, 
Tičič Davidela 4, Stubelj Anja 1 in Kofalt 
Tina.

NAMIZNI TENIS
V petek 12., soboto 13. in v nedeljo 14.9. je 
Erika Jauševac nastopila na močnem 
mednarodnem turnirju v nemškem mestu 
Burglengenfeld za pionirsko državno 
reprezentanco. Ekipno je reprezentanca 
osvojila 10. mesto, posamezno pa je Erika 
izgubila že v prvem kolu z najboljšo hrvaško 
igralko Smukovo. Kljub slabemu rezulatu, je 
Erika igrala zelo dobro in na celem turnirju 
zabeležila šest zmag in pet porazov. V Igri 
dvojic pa sta s Strohsackovo nanizali pet 
zmag in samo en poraz.

>

POGLED S STRANI

Vprašanje, pravzaprav odgovor kdo je boljši, 
smo dobili. Hrpeljci so trenutno daleč pred 
Delmarjem. Izolani so razočarali, blesteli pa so 
predvsem bivši Izolani. Kaj je botrovalo tako 
slabi predstavi ? Atmosfera ? Emocije ali

prevelika pričakovanja. Če je to, se še lahko kaj 
popravi, če pa je to izolska realnost, pa klub 
čakajo težki časi. po prvem kolu smo tako na 
zadnjem mestu, saj je Delmar izgubil z največjo 
razliko (12 golov). Vsekakor se še ni podrl svet, 
malo pranja možganov, pa nekaj več pripadnosti 
klubu.
Niso samo rokometaši zapuščali Hrpelje z grdimi 
spomini, tudi Ribare bodo stežka spet spravili v 
Modro dvorano.
Žal nas tudi dekleta niso nič manj razočarala. Ob 
že znanih težavah pa imajo kar nekaj tehtnih 
opravičil. Prvo je to, da je morala ekipa odigrati 
kar dve tekmi. In če so v mladinski ligi premagale 
Žalčanke (lanskoletne prvakinje), je bil visok 
poraz v članski konkurenci normalna posledica.

Tako smo tudi v ženski konkurenci daleč na 
zadnjem mestu (-30 golov).
Po prvem kolu v obeh ligah kosti za glodanje ne 
bo zmanjkalo. Vročina pa tudi že popušča in 
verjetno bodo odgovorni povlekli prave poteze. 
Komentarji na ulici so tokrat res jezni, nihče ni 
pričakoval takšnega začetka. In če so prej 
odpisovali Škofljico (prvo presenečenje !), 
Sevnico in Slovan, so morali sedaj dodati še 
Delmar.
Na prvem izpitu so Izolani pogrnili, ostaja pa 
jih še 21. V soboto prihaja v Izolo Krško, več 
kot prilika za popravni izpit.
Omenil sem že dolg iz prejšnjega prvenstva, 
zato mobilizacija na celi črti. Šport brez 
gledalcev je kot topel špricer, popiješ ga že, 
toda samo enkrat.
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Rahotin in Ludvik

V nedeljo, 14.9. je potekal v Arrigoniju drugi klubski turnir, na 
katerem je nastopilo skoraj 30 tekmovalcev in tekmovalk. Pri 
članicah je prepričlijvo zmagala Kristina Rahotin pred Romino Umer 
in Tino Nemamik.
Pri članih je je tokrat slavil Kristjan Ludvik, drugi je bil Nenad 
Bojanič in tretji Tarik Trgo.

ODBOJKA
Zdaj gre zares

Izolski prvoligaš Simonov 
Zaliv Izola se je vrnil s 
priprav na Češkem. Igralci se 
po pripravah dobro počutijo, 
trener Pavljuk pa že sestavlja 
ekipo, ki bo stopila na parket 
v prvenstvu in bo poskušala 
pustiti čimboljši vtis.
Napovedim se v klubu 
izogibajo, saj se zavedajo, da Oleg Pavljuk :Rezultati še pridejo 
imajo zelo mlado in 
neizkušeno ekipo.
Trener Pavljuk je povedal, da seje v podobni situaciji znašel že ob 
prvem prihodu v Izolo. Tudi takrat so praktično začeli iz nič in uspelo 
jim je ustavriti dobro ekipo. Tudi tokrat imajo po besedah Pavljuka v 
klubu dober kader za nadaljno delo, vendar je povprečna starost 
igralcev okoli 20 let, zato bi si bilo iluzorno postavljati kakšne visoke 
cilje. "Mi se bomo borili, z igro pa bomo predvsem skušali 
propagirati odbojko in navduševati gledalce." , je povedal Oleg 
Pavljuk. "O rezultatih bomo govorili po koncu sezone, ti pa bodo 
zanesljivo prišli. " je še dodal.
Izolani bodo že v petek odigrali pokalno tekmo z Logatcem, nato pa

JADRANJE
Na jezeru pri Vidmu je bilo ekipno Match race tekmovanje v razredu 
evropa. Zmagala so domačini, ekipa Olimpica je bila četra, ekipa 
Burje pa peta.
Optimisti pa so sodelovali na veliki regati jezeru Maggiore. Odlično 
so jadrali mladi jadralci Burje, ki so za las zgrešili nagrado za 
najboljše moštvo - čisto novo jadrnico optimist.

MFSFC ŠPORTA
12.SEPTEMBER - 12.0KT0BER 1997 

AEROBIKA
Vsak torek in četrtek od 19. do 20.30 v VČT V Livadah brezplačno 
v septembru, pričetek je bil v torek 9.septembra.

MALI NOGOMET
Množično tekmovanje osnovnošolskih ekip
Sreda, 24.septembra ob 14.uri - mestni stadion Prijave: Mladinski
nogometni klub Izola
OBČINSKO PRVENSTVO V KROSU ZA 
OSNOVNE IN SREDNJE ŠOLE
Četrtek, 2.oktober s pričetkom ob 8.30 uri v Simonovem zalivu 
Prijave: Center za šport Izola
JADRANSKI TEK
Četrtek, 2.oktobra s pričetkom ob 15.uri v Simonovem zalivu, 
sodelujejo dijaki slovenskih dijaških domov, organizator SGTŠ, 
Dijaški dom.
MALONOGOMETNI TURNIR
(odrasli roj. 1962 in prej)
Nedelja,5.oktober ob 9. uri večnamenska telovadnica v Livadah 
Prijave: Center za šport Izola
POHOD IZOLA-MEDLJAN-IZOLA
Nedelja,5. oktobra - Start v Jagodju pri trafiki od 9.30 do 10. ure za 
vse starosti
VABLJENI - ŠPORT JE ZABAVA, 
SPROSTITEV IN ZDRAVJE

že sledi prvenstvo. Odbojkaši pa bi si najbolj želeli množične podpore 
s tribun. Vabijo vas že v petek ob 20.30 v dvorano v Livade, kjer si 
boste lahko ogledali pokalno tekmo z Logatcem. Vstop na tekmo bo 
brezplačen, na njej pa boste lahko že kupili letno karto za vse domače 
tekme OK Simonov zaliv Izola v sezoni 97/98. Letne karte bodo na 
voljo po zelo ugodni ceni 3.000 SIT za več kot dvajset tekem. Cena 
posamezne vstopnice pa bo 300 SIT. Pa še to, med kupci letnih kart 
bodo v OK Simonov zaliv izžrebali dobitnika nagrade, ki jo podeljuje 
Mandrač - letno naročnino na Mandrač v letu 1998.

Od leve proti desni: Franco Ceroici, Oleg Pavljuk, Igor Tavčar in 
Dejan Gasparini čakajo na trening pred dvorano v Livadah.

NOGOMET
pokalna tekma
Avtoplus Korte : Family Shop Piran 1:5
Po obetavnem začetku in zadetku D. Gregoriča, so igralci Kort, brez 
nekaterih ključnih mož popustili in dovolili sosedom iz Pirana, da so 
dodobra napolnili kortežansko mrežo. Ekipa Avtoplusa je igrala slabo 
in se tako poslovila od nadaljnega tekmovanja v pokalu.

PNL
Avtoplus Korte: Adria Fermaval 2:0 (2:0)
Strelci: D. Gregorič, M. Mujanovič
Kortežanski nogometaši so očitno v dobri formi. Po zelo dobri igri na 
stadionu na Maliji, so Kortežani hitro prišli v vodstvo z zadetkoma 
Gregoriča in Mujanoviča. Z rezultatom 2:0 seje tudi končal 1. 
polčas. V drugem polčasu je sodnik dopustil ostrejšo igro v kateri so 
se bolje znašli gostje, vendar si niso pripravili kakšnih omembe 
vrednih priložnosti. Pri Kortežanih velja pohvaliti vse igralce, po 
mnenju mnogih pa je bil najboljši Šorgo, kije bil nerešljiva uganka 
za goste in pravi nosilec igre. Žal gaje zapustlia tudi strelska sreča, 
zadel je le prečko. 

mladinci
Korte: 11 Bistrica 3:2
Mladinci Kort so se prvič predstavili na domačem igrišču. V goste pa 
so jim prišli zelo neugodni nogometaši Transporta iz Ilirske Bistrice. 
Kljub favoriziranemu nasprotniku so Kortežanski upi pogumno 
stopili na igrišče in prikazali izvrsten nogomet, katerega sad so bili 
trije zadetki. Za Korte so zadeli Marinšek Uroš 2 in Filipčič Jože 1. 
Številčno občinstvo je ob koncu tekme mladince nagradilo z lepim 
aplavzom.
MN K IZOLA
Izolski mladi nogometaši so uspešno odigrali 2. kolo v vseh 
selekcijah. Doseženi so bili naslednji rezultati:
MNZ Koper
mlajši dečki Izola : Tabor Sežana 8:2 
starejši dečki Koper B : Izola 1:2 
2. slov. kadetska liga zahod 
kadeti Izola : Primorje 4:3
mlad. Izola : Primorje 3:3 Strelci za Izolo: Bauer, Mujkič in Zaič I.

>/■

Šport, KUltura, REkreacija “ IZOlčl
Člani zgoraj navedenega društva so uspešno opravili kolesarski 
naskok na Vršič. Hkrati pa obveščajo vse interesente, da zbirajo 
prijave za Barcolano.



MIHEVČEVA IZOLA JE LEPŠA
Urejanje slovenske obale je bila ena od prvih nalog, ki je čakala novo oblast po dokončnem spoznanju, da gre za del 
slovenskega oziroma Jugoslovanskega ozemlja. To spoznanje je narekovalo izdelavo enotnega regionalnega načrta za vso 
obalo, vendar je bilo do leta 1958 narejenih le nekaj sekvenčnih rešitev kot naprimer "Ureditveni nalčrt ankaranske obale" 
Viljama Strmeckega in "Regionalna zasnova piranskega polotoka" Eda Ravnikarja in Savina Severja. Leto dni kasneje je 
koprski Primorski biro (kasnejši Investbiro), ki je kar nekaj časa iskal urbanista, pripravljenega prevzeti urejanje cele obale, 
ponudil izdelavo regionalnega načrta slovenske obale od Debelega rtiča do Sečovelj.
Slovenska obala je edina regija, kjer se je gradilo po enotni Mihevčevui urbanistični viziji in vidno izstopa iz povprečnosti 
urbanističnega in arhitektonskega oblikovanja drugih slovenskih regij. In čeprav je bilo v kasnejših letih slišati marsikatero 
pripombo na račun nekaterih njegovih rešitev (koprska nebotičnika) se danes kaže, kako vizionarsko je ponekod načrtoval 
razrešitev nekaterih problemov s katerimi se urbanisti soočajo še danes.

REGIONALNI 
NAČRT 
SLOVENSKE OBALE sšjte fjSp

- ^urbanistični načrt IZOLE
:o-'-O?;c*--vorv.

Urbanistični načrt Izole je zelo podoben sedanjemu, le da si je zamislil 
drugačne Livade (več zelenja in mestno središče), tudi marino je zarisal 
drugače in sploh se zdi mesto zelo urejeno.
Urbanistični načrt Haliaetum je Mihevc narisal v prepričanju, da gre za 
eneganajlepših koncev slovenske obale. In prav je imel.

JAKOST 
V UT ROV

Zanimiva je Mihevčeva vizija urejanja cestpo 
slovenski Istri in globje po polotoku. Na skici 
je videti, da je Mihevc predvidel gradnjo 
hitre ceste po zaledju obalnih mest proti Istri, 
hkrati pa je načrtoval obalno cesto po skoraj 
isti trasi kot naj bi potekala po dokončani 
graditvi.
Zanimivo je tudi, da je Mihevc že pred 
štirimi desetletji narisa! koprsko pristanišče v 
današnjih okvirjih, železnico je pripeljal do 
današnjega vhoda v Luko, avtobusno postajo 
pa k izlivu Badaševice. Obalno cesto je 
speljal mimo Izole po sedanji trasi in tako 
zaščitil zelene površine, ki takrat še niso 
imele posebne cene.
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NEKAJ PAČ MORAŠ POČETI

(DM) Marsikaj počne človek v življenju, 
nekatere mladostne ljubezni pa preprosto 
nikoli ne zamrejo. Igor Vatovec je pred 
časom zbolel, tako da je moral zapustiti 
delovno mesto v Steklu Izola, vendar brez 
dela preprosto ni vzdržal.
Ker je že v mladosti bil zavzet modelar se 
je lotil modelarstva tudi zdaj, ko ne zmore 
napornih fizičnih del. V stanovanju si je 
uredil miniaturno delavnico z mini žago, 
mini stružnico in kopico drobnih 
mizarskih pripomočkov, pod njegovimi 
prsti pa je zrasla 825 centimetrov dolga in 
530 cm visoka jadrnica angleške izdelave, 
imenovana Cutty sark.
Gre za jadrnico, ki sojo izdelali leta 1869 
in je prevažala blago na progi Azija - 
Afrika. Zadnja takšna jadrnica je zdaj v 
angleškem Greenwichu. Seveda je 
mogoče model jadrnice narediti tudi z 
izdelanimi elementi (v Italiji jih lahko 
kupite za 480.000 Lit), vendar pravi 
modelarji tega ne počnejo.

Tudi Igor se je lotil izdelave na klasični 
način, sam je izdelal takorekoč vse razen 
vinčev in okraskov, ki so tako drobni, da 
bi bila njihova ročna izdelava zares 
nesmiselna.
Za izdelavo je potreboval nekaj več kot 
pol leta, kakšna je njena sedanja vrednost 
pa ne zna povedati, saj gre predvsem za 
izdelek, ki nastaja iz ljubezni do takšnega 
dela, ne pa, da bi z njim človek služil. 
Zdaj, ko je eno delo končano že razmišlja 
o gradnji nove jadrnice, najverjetneje US 
Constitutioa popravlja pa tudi prijateljevo 
Santo Mario, jadrnico s kateroje Kolumb 
priplul v Ameriko.
"Nekaj moraš početi" je povedal in dodal, 
da je vse odvisno od zdravja. "Če bo šlo 
na bolje bom naredil še večjo in 
zahtevnejšo, saj je prav to naj večji izziv 
za pravega modelarja. Jaz sicer nisem 
ničposebnega, poznam pa nekatere, tudi v 
Izoli, ki so zares pravi modelarski 
velemojstri" je še dodal in odšel k svoji 
delovni mizi.
Nekaj pač moraš početi.

<30
INSUIA
GALERIJA • GALLER1A 
IZOLA. Smrekarjeva 20

Vabimo Vas na otvoritev razstave skulptur akademskega kiparja 
Vojka štuheca iz Maribora.

ki bo v petek 19. septembra ob 20. uri v galeriji INSULA v Izoli

Vojko Štuhec je avtor danes srednje generacije 
slovenskih likovnih umetnikov, izšolan na 
ljubljanski likovni akademiji. V svojem več kot 25 
letnem ustvarjalnem obdobju je izdelal veliko del, 
ki formovno in vsebinsko prehajajo od precej 
jasnih figuralnih zasnov, preko neobvezujočih 
"fitolitov" do abstraktnega sveta.
V Izoli se bo avtor predstavil z enajstimi plastikami 
iz cikla Odin saga - spomin na Sever, nastalimi v 
letih 1995, 1996, ki jih oblikovno uvrščamo v 
abstraktno obdobje njegove izpovednosti.

agent
dj.o. pooblaščena agencija

Maksimiljan 
HRIBERNIK
zavarovalni agent 
za področje 
Izola-staro mesto 
Nanj se lahko obrnete, če vas zanima katerakoli vrsta 
zavarovanja. Seveda pa Vam bo tudi pri reševanju 
morebitnega škodnega dogodka nudil vso pomoč.

NAGRADNO VPRAŠANJE
Med dogodki, s katerimi se srečuje vsakodnevno 
je Maksimiljan Hribernik izbral naslednje 
Agentovo nagradno vprašanje:
"Zavarovanec J.K. ima stanovanjsko zavaro
vanje v katerem je zajeto tudi zavarovanje 
odgovornosti Njegov sin je pri igri z žogo 
poškodoval steklo vrat sosedovega stanovanja. 
Vprašanje pa se glasi: "Ali bo zavarovalnica v 
tem primeru poravnala škodo?"
Dovolj je da odgovorite le z DA ali NE, odgovor pa 
napišite na dopisnico in pošljite kar na Uredništvo 
Mandrač, Veliki trg 1, do četrtka 2.oktobra Med 
pravilnimi odgovori bomo izžrebali nekoga, ki bo prijel 
majico, ki jo poklanja Adriatic.

Na vprašanje, ki ga je postavil Agentov zastopnik 
Ecio Argenti v 230 številki je DA Nagrado pa dobi 
Marija Martič iz Izole, ki jo lahko prevzame na 
Agentovi agenciji, Cankarjev drevored 4.
Varno je lahko tudi prijetno.

Izola / Cankarjev drevored 4 ( pri POŠTI) 
tel.: 066 63-611 / tel.&fax: 066 65-275
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NOVO ZMAGOSLAVJE P.FJ

Sobotni večer v izolskem Gostinskem 
šolskem centru, kjer že sedmo leto 
nastopa priljubljena glasbena kupina 
Primorski fantje, je bil tokrat nekaj več. 
Ob sicer prepolni restavraciji, kjer se 
običajno zberejo ljubitelji njihove glasbe, 
je bilo moč opaziti veliko novih obrazov. 
Poleg izolske županje Brede Pečan, so se 
zbrali predstavniki večine medijev. 
Prijatelji ansambla in vsi, ki niso želeli 
zamuditi izjemen trenutek..
In ta trenutek je bil resnično dogodek, ki 
ne gre tako hitro v pozabo. Uspeh na 
najpomembnejšem Festivalu narodne 
zabavne glasbe na Ptuju, kjer so 
primorci osvojili prvo mesto s skladbo 
"Signorina-balerina" in bili istočasno 
nagrajeni tudi za najboljše besedilo "Iz 
valčka ljubezen", je bilo treba proslaviti. 
Ob čestitkah z najboljšimi željami za 
uspešno delo tudi v prihodnje, smo se 
lahko seznanili tudi z bilanco uspehov v 
letu 1997.

VELIKA BRITANIJAT0P-40 SINCLI
14th September 1997.
01 (—) Something About The Way You 
Look/Candle In The Wind - Elton John>
02 (—) You Have Been Loved - George Michael
03 (01) The Drugs Don't Work - The Verve
04 (02) Men In Black - Will Smith
05 (03) Tubthumping - Chumbavvamba
06 (—) (Un, Dos, Tres) Maria - Ricky Martin
07 (04) Where's The Love - Hanson
08 (—) Ali Mine - Portishead
09 (06) I Know Where It's At - Ali Saints
10 (—) Four Seasons of Loneliness - Boyz II Men

T0P-10 ALBUMI
01 (01) Be Here Now - Oasis
02 (—) Butterfly - Mariah Carey
03 (03) OK Computer - Radiohead
04 (04) White On Blonde - Texas
05 (05) The Fat Of The Land - The Prodigy
06 (02) Calling AH Stations - Genesis
07 (06) Much Love - Shola Arna
08 (18) Nevv Forms - Roni Size/Reprazent
09 (—) Good Feeling - Travis
10 (14) Love Is For Ever - Billy Ocean )
NOVI ALBUMI
V trgovinah 21. septembra:
Trainspotting OST, Volume 2 - Various Artists 
Only God Can Judge Me - Mark Morrison 
Marchin' Already - Ocean Colour Scene 
28. Septembra:
Kylie Minogue - Kylie Minogue 
Goodbye - Dubstar

Ta ni skromna. Poleg številnih javnih 
nastopov doma in v tujini, so bili 
"Primorski fantje" gostje tako radijskih, 
kot Tv hiš.
Udeležili so se izjemno uspele prireditve 
" Prijatelji, ostanimo prijatelji" v Postojni 
in še bi lahko naštevali. In kot je na 
srečanju v Izoli povedal vodja ansambla 
Bogdan Gerk, po sedmih letih trdega in 
profesionalnega dela, so takšni rezultati 
tudi pričakovani. Vendar pa so tudi 
obveza za še boljše delo v prihodnje. 
Povejmo še, da bodo ljubitelji ansambla v 
kratkem k zgoščenkam dodali še video. 
TVS se je odločila, da bo zmagovalno 
pesem iz Ptuja "Signorina-balerina" 
posnela in jo tako pribljižala številnim 
ljubiteljem tovrstne glasbe, kijih tudi na 
primorskem ni malo.

Vlado Ostrouška

Candle In The Wind - Elton John

Goodbye England's rose 
May you ever grow in our hearts 
You were the grace that placed itself 
Where lives were torn apart.

You called out to our country 
And you vvhispered to those in pain 
Now you belong to heaven 
And the stars speli out your name

And it seems to me you lived your life 
Like a candle in the wind 
Never fading with the sunset 
When the rain set in

And your footsteps will always fall here 
Along England's greenest hills 
Your candle’s burned out long before 
Your legend ever will

Loveliness we've lost
These empty days vvithout your smile
This torch we’ll always carry
For our nation's golden child

And even though we try,
The truth brings us to tears
Ali our words cannot express the joy
You brought us through the years

Goodbye England's rose 
From a country lost without your soul 
Who'll miss the wings of your compassion 
More than you'll ever know..

LP TEGA TEDNA
piše TOMAŽ (Radio Morje)

BEN HARPER-THE WILLTO LIVE

Prihaja novi prerok. Je glasbenik, poet, filozof in 
popotnik. Človeštvu prinaša pozitivne vibracije, ki 
so danes še kako potrebne. Njegova miselnost 
prikliče na dan BOBA MARLEYA, mojstrsko 
zapeljevanje s kitaro spominja na legendarnega 
JIMIJA HENDRDCA, poetičnost njegovih besed 
kliče tudi k MARVINU GAYEJU in BOBU 
DYLANU. JOVANOTTI je obseden nad njegovo 
osebnostjo in izžarevajočim duhom, novinarji, ki so 
od vsega začetka na njegovi strani, ga skoraj že 
sumljivo hvalijo.
BEN HARPER je glasbenik 90-ih, ki se 
spogleduje s preteklostjo. Odraščal je v 
provincialnem mestecu v zvezni državi Kalifornija. 
Starša sta velika zbiralca glasbil iz vsega sveta. 
Kontaminacije različnosti in korenine 
eksistenčnosti so ga oblikovali. Od malih nog se je 
navduševal nad JIMIJEM HENDRIXOM, 
OTISOM REDDINGOM, ROBERTOM 
JOHNSONOM in BOBOM MARLEYEM. Začel je 
s preigravanjem blues klasikov, kasneje pa je v 
svoje stvaritve začel vnašati elemente rocka, soula, 
jazza, raggeja in folka ter svojo življensko 
filozofijo pozitivizma in idealizma, ki sta danes 
zapostavljena, v mnogih primerih pa čisto 
zmanipulirana. Svet je treba spremeniti z močjo 
pravih čustev in življenskih načel, ki bodo porazila 
izprijen, odtujen in pokvarjen potrošniški svet 
namišljenosti. Poleg svojevrstnega načina igranja 
občutenih besed in zvokov, je njegov zaščitni znak 
skoraj 60 let stara akustična kitara 
WEISSENBORN.
Talentiranost mladega BENA so odkrili pri 
VIRGIN records in zanjo je s trijom, z nenavadnim 
imenom, THE INNOCENT CRIMINALS, posnel 
tri zelo odmevne studijske albume. Vse seje začelo 
leta 1994 z debitantskim WELCOME TO THE 
CRUEL WORLD, ki je veliko poznavalcem 
kakovostne glasbe zadržal dih. BEN zatrjuje, da je 
vsak projekt samostojna entiteta. Odločno 
nasprotuje ponavljanju že ustvarjenega in 
preigravanju enega glasbenega stila. Tudi pesmi s 
plošče, ki kljub raznolikosti tvorijo kohezivno 
celoto morajo biti razpoznavno drugačne.
Z FIGHT FOR YOUR MIND, ki izide leta 1995, 
ga počasi odkrije tudi širše občinstvo. Poleg 
samostojnih nastopov po svetu, ga s seboj vzamejo 
tudi JONNY LEE HOOKER, PJ HARVEY, 
PEARL JAM, DAVE MATTHEWS BAND in 
drugi. THE WILL TO LIVE, ki pride na svet to 
poletje predstavlja zrel projekt, nadaljni korak k 
iskanju pravih pristnosti. 11 pesmi je nastalo med 
zadnjim dvoletnim potepanjem po svetovnih odrih. 
V njih je veliko energije, odigrane so v živo in 
posnete z analogno mašinerijo. Akustičnost se 
prepleta z električnostjo in različnimi ritmi, 
besedila pa ne predstavljajo odmika od 
predhodnjih. Izvrsten projekt je požel ovacije in 
postal tudi komercialno uspešen. Prava, iskrena 
glasba za ušesa, s sporočili tudi v zvokih in ritmih.
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JESEN NA RADIU CAPRIS
Pred časom smo vam obljubili predstavitev 

Caprisovega jesenskega programa v 232-ti 
številki Mandrača. To je to:
Bliža se trenutek, ko bomo v torkovem jutru, 23. 

septembra, dali poletju slovo in napovedali letni 
čas, na katerega nas je nedavno vreme opozorilo. 
Radio Capris bo z jesenjo priklopljen ob 6.30, 
odklopljen praviloma ob 22h kot dosedaj in bo v 
nočnem programu nudil glasbo po okusu zaenkrat 
PC,-ja.
Poleg jutru primerne glasbe,

Vam bomo v jutru voščili 
"lep in dan" in ponudili 
predvsem besede lokalnih 
servisnih sporočil, obvestil in 
kratek vpogled v časopisne 
strani nekaterih glavnih 
domačih in tujih dnevnikov.
Ne bomo obšli horoskopa, ki 
mu nekateri kimate, drugi pač 
ne, in ga obojim v tednu 
predstavili le dvakrat. Ob 
ponedeljkih tedenskega, ob 
sobotah zabavnega. Razdajali 
bomo misli dnevu, ki začenja, 
povedali Vam bomo kako 
dnevne dejavnosti najbolje 
prilagodite svojemu bioritmu; 
skratka radi bi Vam zlezli pod 
kožo in postali del tistih, ki 
nas poslušate. Tudi tistih, ki 
odhajate v šole.

V preostalem, 
aktualno-informativno-zabavnem dopoldanskem 
programu, se bomo med drugim povezovali z 
različnimi radijskimi postajami naše deželice, od 
Štajerske (Radio City, Maribor), mimo metropole 
na Dolenjsko (Radio Sraka) in v deželo Kranjsko 
(Radio Kranj) ter se na poti k Obali ustavili na 
Notranjskem kar dvakrat: v Postojni z Radiem 94 
in v Logatcu z NTR Logatcem. Bistven namen 
takšnega načina izmenjave informacij je omemba 
prireditev na slovenski Obali, tako kulturnih kot 
zabavnih, ob tem pa še promoviramo SLO Primoije 
nasploh.
Aktualne glasbene in druge goste bomo z veseljem 
vabili v dopoldanski program, kjer smo v torkovem 
dopoldnevu namenili prostor tudi predstavitvi vseh 
tistih, ki na radiu in seveda podjetju "Protokol 
d.o.o", katerega del je Radio Capris, kaj počnemo. 
(Ne)-Resnice, so prav tako dobile svoj prostor v 
četrtkovem "Capris trač showu" ob 10.30, 
rumenim na čast.

Prek' poletja smo opoldanski program namenili 
predvsem glasbi, željam in čestitkam poslušalcev. 
V jeseni bomo poleg omenjenega v tem terminu 
predstavljali glasbene, Plimske in še kakšne 
novosti. Npr.:ljubitelji italijanske glasbe in 
ljubitelji slovenskega dancea bodo z veseljem 
prisluhnili petkovemu opoldanskemu programu. 
Prvi, v povsem novi oddaji "Made in the Italy", 
drugi v "SLO Dance Chart". Večji del 
popoldanskega programa namenjamo kreativnosti 
in iznajdljivosti naših D.J.-jev, ki besedo in muzko 
združujejo kot se jim zljubi.
Študentje bodo v torek slišali njim namenjeno 
oddajo enkrat popoldne. Sobotna lestvica 
"Baraboombastic 40" že tradicionalno ostaja ob 
16.20 in bo vedno bolj lojtrica Caprisovih novosti in 
Caprisovega glasbenega okusa.
Večerne tematske oddaje so zgodba zase in prav 

vsaka je vredna omembe. Ob ponedeljkih se bosta 
vsakih 14 dni menjali oddaji "Capris Talk show" z

originalnimi voditeljskimi pristopi in zanimivimi 
gosti ter oddaja o modi-"Modni studio".
Torkov večer ponovno namenjamo triu, ki premika 
sebi lasten humor prek' frekvenc Caprisa že tretje 
leto. Kot vsako leto so poleti dopustovali, črpali 
energijo od neznano kje in z jesenjo bodo udarili na 
vso moč. Oni so "MAKI 3." Vsakih štirinajst dni 
jim bomo za protiutež v prvih jesenskih mesecih 
postavili "Oddajo o vinu" in s tem pribeležili 
trgatev, ki je v teh dneh že načela sode naših kleti.

V sredo zvečer najprej "Svet 
glasbe" in za tem oddaja 
"Universalno" - za vsakega 
nekaj.
Četrtkov večer ponovno 
namenjamo "Country-folk" 
glasbi in lestvici balad.
Petkov "Njampolo" in sobotna 
oddaja "Supersoniccapparty" 
sta oddaji, namenjeni predvsem 
tistim, ki radi telefonirajo k 
nam. Pogovorili se bodo z 
voditeljem in petkovi klici bodo 
dobili "akcijo", sobotni 
"šarmantnost, nežnost, cuker";
V nedeljo dopoldne lahko še 
prisluhnete otroški oddaji, 
kasneje voščite svojim 
najbližjim in vikend zaključite z 
nedeljsko oddajo "Ne bom 
pozabil na stare čase" (Nelfi 
'ma vas rad), v kateri poslušalci 
lahko glasujejo za lestvico 4

mix, je pravtako stalnica in tako kot vse prej 
omenjene prične ob 20h.

V preteklosti je Radio Capris podajal vesti s sveta 
in domovine v obliki poročil, vsako točno uro, a 
smo se že pred poletjem odločili za opustitev te 
navade. "Naj to počno tisti, ki so za to opremljeni in 
temu namenjeni!" smo rekli in zadovoljili tiste, ki 
jim uradna, formalna informacija nekaj pomeni 
nekako takole: ob lOh najkrajši, dinamičen 
Caprisov stik z informacijo, ob 12h lokalna in 
nelokalna športna poročila, ob 14h poročila iz 
logov, kjer se Radio Capris sliši in ob 16h 
obširen pregled vesti iz sveta in domovine 
Seveda v redakciji ne bomo pozabili na male oglase 
(12.20h) in na zgoščeno povabilo h kulturi - 
kulturni poligon (15.40h).
Poleg voditeljev in D.J.-jev, ne smemo pozabiti na 
Tehnike, ki poleg nastavitve zvoka, v veliki meri 
skrbijo tudi za nenapisano glasbeno kuliso 
Caprisovega programa ter seveda ostale ekipe 
Protokol d.o.o brez katerih tudi nas ne bi bilo.
Vse zbrane lahko slišite na frekvencah 87’9 Mhz 
v Izoli, Kopru z in brez zaledja,... 99’7 Mhz v 
Portorožu, Piranu, Luciji,....in 105.1 Mhz v 
Ilirski Bistrici, Postojni, Vipavi, Vršiču....in še 
kje. Če želite, v jeseni, smo.
RADIO CAPRIS

Pride, očara nas s svojo tišino 
in preko nas razprostre pajčolan 
z mehko dobroto, s toplo milino, 

vodi nas v daljno, svetlo davnino, 
v krajino lepih sanj.

(Kosovel)

Posvečeno prijatelju

Bogdanu Kogovšku

prijatelji

ZKO IZOLA 
ŠOLA KREATIVNOSTI 

sezona 1997/98 
ŠOLE

GLEDALIŠKA ŠOLA
- poteka v petih starostnih skupinah in je 
namenjena otrokom od 8 leta starosti, dijakom, 
študentom in odraslim, ki se želijo seznaniti z 
gledališko umetnostjo. Program zajema redne 
vaje, ki so organizirane enkrat na teden v 
popoldanskih ali večernih urah, mesečne 
intenzivne seminarje, ki jih bodo vodili priznani 
gledališki ustvarjalci in oglede gledaliških 
predstav.
BALETNA ŠOLA
- ponuja štiri programe, ki so prilagojeni starosti 
otrok, hkrati pa predstavljajo dobro podlago za 
skladen telesni in duševni razvoj otrok. Baletna 
igralnica je namenjena otrokom od 4. do 6. leta 
starosti,v baletno pripravljalnico pa se lahko 
vpišejo otroci od 7. do 10. leta starosti. Baletno 
izobraževanje se nato nadaljuje na Nižji baletni 
šoli, ki traja dve leti. Poleg mentorice, Višnje 
TOSKAN, sodelujejo v baletni šoli tudi pianistka 
in učitelji Srednje baletne šole iz Ljubljane. 
GLASBENA IGRALNICA
- je celoletna glasbena delavnica, ki jo 
namenjamo otrokom od 4. do 6. leta starosti s 
ciljem, da si otrok ob poslušanju glasbe, igranju 
na glasbene instrumente, plesu in likovnem 
izražanju ostri slušno občutljivost, ritmični čut, 
melodični posluh in glas, ter se celostno razvija. 
LIKOVNA ŠOLA
- za odrasle in otroke bo udeležence seznanila z 
likovno umetnostjo in njenimi tehnikami. Delo 
poteka v obliki praktičnega dela na tedenskih 
vajah, kijih bodo vodili različni likovni ustvarjalci. 
PLESNA ŠOLA
- ponuja pet programov, ki jih lahko obiskujejo 
otroci in odrasli. Otroci lahko izbirajo med 
programi, ki ponujajo različne zvrsti sodobnega 
plesa, Plesno delavnico za otroke bo vodil 
Aleksander Škapin.
Odrasli se bodo lahko naučili standardnih 
plesov v 20 urnem začetnem in nadaljevalnem 
tečaju, ki ga bo vodil Bruno Orlanda Posebna 
ponudba je tudi program Gibanje ob glasbi, ki ga 
namenjamo odraslim, ki se želijo razgibati, 
sprostiti in ojačati mišice.
SOLA KITARE
- bo zadostila potrebo po igranju električne in 
akustične kitare, ki se jo slušatelji naučijo po 
sodobni tehniki. Šolo bo vodil kitarist Stane 
Bakan, vpišejo se pa lahko otroci od 12. leta 
starosti in odrasli.

TEČAJI
•FOTO tečaj 32 ur, ob ponedeljkih od 18.00 do
20.30 Pričetek: 6. oktobra
•VIDEO TEČAJ: 32 ur, ob ponedeljkih, od 20.30 
do 22.00.
Pričetek 6. oktobra
•TEČAJ OBLIKOVANJA GLINE: 30 ur, ob 
torkih od 18.00 do 21.00. Pričetek oktobra. 
•ZAČETNI PLESNI TEČAJ : 20 ur, ob torkih, 
od 20.00 do 22.00.
Pričetek oktobra
•NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ: 20 ur,
ob četrtkih, od 20.00 do 22.00. Pričetek oktobra 
•LIKOVNI TEČAJZA OTROKE: 30 ur, ob 
sredah, od 17.00 do 18.30. Pričetek oktobra 
•LIKOVNI TEČAJ ZA ODRASLE: 40 , ob 
sredah, 18.30 do 21.00. Pričetek oktobra 
•ZAČETNI TEČAJ JOGE: ob torkih, od 19.00 
do 21.00. Pričetek oktobra

DODATNE INFORMACIJE 
IN VPIS :
ZKO, Bazoviška 4, tel 61 513
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GOBARSKE NOVICE
Gobarska sezona seje pričela in s tem čas, ko nam naši gozdovi ponudijo svije bogatstvo.
Ljubitelje narave-gobarje, seznanjamo, da smo gobarji slovenske Istre združeni v društvo. Prihodnje leto 
bomo praznovali že 10 obletnico organiziranega gobarstva na Koprskem.
Prvega julija smo člani Gobarske družine Koper imeli letni občni zbor. Izvolili smo novo vodstvo in sprejeli 
sklep, da se Gobarska družina Koper preimenuje v Gobarsko društvo slovenske Istre. S tem preimenovanjem 
smo zadostili zakonu o društvih in zaobjeli v svoj okvir širši krog za članstvo.
Upravna enota Republike Slovenije, Oddelek za notranje zadeve Koper, nas je dne 29.8.97 registriral na novo 
ime.
Že v preteklem letu smo sprejeli novi pravilnik, ki je usklajen z pravilnikom Zveze gobarskih društev 
Slovenije in se s tem vključili v vseslovensko gobarsko društvo.
Gobarsko društvo slovenske Istre / GDSI / ima okrog 150 članov in večina je že potrdila svoje članstvo s 
plačilom članarine za tekoče leto.
GDSI ima tudi svoje determinatoije (strokovnjake za razspoznavanje gob) ki se redn izobražujejo na raznih 
seminarjih in skrbijo tudi za izobraževanje članov društva.
Tekom letošnjega leta imamo v plenu še nekaj izobraževalnih predavanj po osnovnih šolah. Prirejena bo tudi 
tradicionalna tazstava gob in sicer 13. 14.10 v prostorih študijske knjižnice v Kopru. Še vtej sezoni bomo 
poiskusili redno ali občasno determinacijo gob na koprski tržnici, kasneje pa tudi v Izoli in Piranu.
Redno organiziramo tudi obiske in nabiranje gob z drugimi gobarskimi družinami iz Slovenije. Seveda pa se 
tudi mi udeležujemo nabiranja, razstav in drugih prireditev pri gobarskih družinah širom Slovenije. Takšne 
ekskurzije pa se vedno končajo z determinacijo, razstavo in gobjim piknikom.
Potrebno je, da ponovno opozorimo vse tiste nabiralce gom, ki niso vključeni v gobarska društva, ker še 
mnogi niso seznanjeni, da je Ministrstvo za okolje in prostor Republike Slovenije izdalo odredbo o 
zavarovanju samoniklih gliv ( Ur. list RS št.38/94 in 44/95 ). Za vse te nabiralce, kakor za člane gobarskih 
družin velja uredba o prepovedi nabiranja preko 70 vrst gob, ki so zaščitene in jih je prepovedano nabirati.
Za vse, ki bi se radi včlanili v naše gobarsko društvo in bili s tem seznanjeni z novostmi na tem področju, 
vabimo da se udeležijo naše že zgoraj omenjene razstave ali naj se pisno obrnejo na naslov:
Gobarsko društvo Slovenske Istre, Koper, poštni predal 1629, 6001 Koper.

za GDSI Frantar Vinko

NAJLEPŠI SO KOSMATI

IŠČEM PRIJATELJA 
IN NOVI DOM
Če iščete dobrega prijatelja in zvestega psa, potem se 
odločite in pokličite na telefon, ki je objavljen na tej strani. 
Poleg opisanih, je v zavetišču za zavržene živali še veliko 
brezdomih psov, za katere Obalno društvo proti mučenju 
živali išče topel dom in vestne lastnike.
Oglasijo se lahko tudi tisti, ki bi želeli posvojiti muce.

Tel.: 283-832 * 281-373
FOKSY - je pribl. 3 mesece in 
pol stara samička, prikupno 
simpatična mešanka, posebnega 
videza; je igriva in željna 
človekove naklonjenosti, 
občasno pa nekoliko skrivnostna 
in zamišljena mladička; primerna 
je tako za v stanovanje kot za 
hišo z vrtom.

TAČKO - je pribl. 11 mesecev 
star samček, kratkodlaki 
mešanček manjše srednje rasti, 
ki je nekoliko nezaupljiv, plašen 
in zadržan kuža, vendar kljub 
temu kaže željo po človekovi 
toplini, zato išče nekoga, ki bi 
mu vrnil zaupanje v ljudi; 
primeren je tudi za hišo z vrtom.

Izolski stadion že dolgo ni okusil poštene 
nogometne tekme, kljub temu pa je bilo 
minulo nedeljo tam zelo živahno. Kinološko 
društvo Obala je namreč pripravilo Državno 
razstavo psov vseh pasem.
Kljub temu, daje prirediteljem vreme zagodlo, 
saj jim je močan jugo v noči s soboto na 
nedeljo krepko razdejal prizorišče in 
popolnoma uničil deset od enajstih 
postavljenih šotorov, seje v nedeljo zbralo kar 
487 razstavljalcev iz 10 držav, največ iz 
Slovenije, Italije, Hrvaške, Avstrije in 
Nemčije. Na razstavi je bilo moč videti kar 
119 različnih pasem psov, mnoge tudi takšne, 
ki jih le redko vidimo.

Sicer pa sta v okviru razstave potekali 
pravzaprav dve razstavi: državna in regijska. 
Po oceni sodnikov je naslov najlepšega psa 
tako državne, kot regijske razstave dosegel 
angleški hrt - greyhound, ki sliši na ime Ch. 
Windspiel Northern Snorvmen, lastnikov 
Zorana Sordjana in Emila Korena iz Kranjske 
gore. Lepi hrt je bil že angleški šampion, 
medtem ko je novofundlandec, ki je bil 
ameriški šampion, obakrat zasedel drugo 
mesto ter tako osrečil lastnika Maurizia Maura 
iz kraja Bagnaria Arsa pri Palmanovi. 
Vsekakor je bilo na razstavi kaj videti, a je žal 
slabo vreme pregnalo obiskovalce, ki jih je 
bilo na razstavi le okoli 650. Kljub temu pa so 
organizatorji zadovoljni, saj so navzlic 
težavam uspeli izvesti ocenjevanje do konca, 
zagotovili pa so tudi kvalitetno udeležbo 
razstavljenih psov. (kb)

TAJKA - je pribl. 2 meseca in 
pol stara samička, dolgodlaka 
mešanka, ki bo majhne rasti; je 
izredno prisrčna, igriva in 
simpatična mladička, ki 
potrebuje čimprej novi dom in 
nekoga, ki bi se ji nekoliko več 
posvečal; primerna je za v 
stanovanje, kot pes za družbo.

BIRBA - je 3 mesece in pol 
stara samička, dolgodlaka 
mešanka s češkim ovčarjem, ki 
bo velike rasti; je nekoliko 
plašna, vendar igriva in 
simpatično nerodna mladička, 
primerna za hišo z vrtom.

Na Društvo se lahko obrnete tudi v primeru, da se je vaš 
pes izgubil, saj obstaja možnost, da se nahaja v azilu. Vse 
podatke o psih, pogojih za oddajo in možnosti posvojitve 
steriliziranih samičk, lahko dobite na telefonskih številkah 
066/283-832 in 066/281-373, prostovoljne prispevke, za 
katere se vam že vnaprej zahvaljujemo, pa lahko nakažete 
na žiro račun ODPMŽ Koper 51400-678-41997.

C01U6E
JEZIKOVNI TEČAJI;

INFORMACIJE IN VPIS:

fOl I FfiF H n n Pnrtnrnž

ANGLEŠČINA
NEMŠČINA
ITALIJANŠČINA
FRANCOŠČINA

malošolce 
, _ osnovnošolce 
{ ■ dijake 

odrasle
cicibane - NOVO!!! 

COLLEGE JUNIOR

FRIZERSKI SALON
Milena Stres, Ribiška 1 Izola, tel.: 62 709, 62 385

ZNIŽANJE CEN
ZA TRAJNE IN BARVANJE LAS!

TRAJNA ŽE od 4.300 do 5.000 SIT
URNIK od 7.00 do 12.00 ure

" BOUliCHIE ninn
N

IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 066 / 646 - 225

Ndinovejša un
k„| eklm *fZV,''že čaka na vas.

^Bodite drugačni, oblačite se pri NINI!^
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NAGRADNA GOJKARCA
PO USPEŠNEM STARTU VAM V DRUGIČ PREDSTAVLJAMO 11 IMEN MLADIH IN OBETAVNIH NO
GOMETAŠEV V NAŠI OBČINI. VI NAM VSAJ 5 NAPIŠITE NA KUPON IN POŠLJITE NA ŽE ZNAN 
NASLOV, DO 23. 9. 97 - DA BI LAHKO SODELOVALI V NAGRADNEMU ŽREBANJU. TEDNIK - MANDRAČ 
- VELIKI TRG 1, IZOLA!
V MAJICO FARAONOV SE BO LAHKO OBLEKLA PALJK TINA IZ STRME POTI IZ JAGODJA !

VODORAVNO
1. MLAD NOGOMET. KOVAČ-6.PRIPOMOČEK ZA POTAPLJANJE-10. MLAD NOGOMET. MALETIČ-14. ŽENSKA Z RDEČIMI 
LASMI-16. SLIKANA TV EKRANU-17. ANDREJ DUKOVSKI-18. DOGOVORI, POGODBE-19. SLOVENSKI SNEMALEC, MILTON- 
20. KAMENIT POMOL-22. SANJE-23. PLIN V JEKLENKAH-25. ERNEST LUPINC-27. KONJSKI TEK-29.
ENOVALENTNA ATOMSKA SKUPINA-30. ERIK KRAJCAR-31. FILMSKA SERIJA V VEČ DELIH35. MASKA-37. ČASTNA 
OBLJUBA, PRISEGA-38. MEDNARODNA LETALSKA ORGANIZACIJA, IZ - AAIT-40. GRUJČIČ STANA-41. MLAD NOGOMET. 
KRHIN, IZ - NAJED-42. SVILEN TRAK ZA REDOVE-44. TADEJ GODEC-46. AMIR RUŽNIČ-47. PRVI DAN MESECA PRI 
STARIH RIMLJANIH-50. BARVA IGRALNIH KART-52. KOŽNA BOLEZEN-55. KIRN ROBERT-56. PLANINSKA STAJA-57. BLA- 
GAJNA-58. OSMEREC—61. KOLBAS ALEŠ-62. MORSKA RIBA-63. SERGIO RADMAN-64. MLAD NOGOMET. TRESKAVICA-65. 
TUL NICOLETTA.

NAVPIČNO
1. MLAD NOGOMET. BAJIČ, IZ - GRANDA-2. STAROISLANDSKE LJUDSKE PESMI3. NADIŠIČ EDI-4. SLOVENSKA HU
MORISTKA, PUTRIH-5. SPOLNOST, EROTIKA-6. VULKANSKO OTOČJE V MIKRONEZIJI-7. KRATICA: AVTONOMNI SINDIKAT 
DENTISTOV8. RUDNIŠKA PRIPRAVA, POSODA-9. KLEVA ALEN-10. ENAJSTMETROVKE-11. ZNAMKA SMUČI-12. MLAD NO

GOMET. BOŽIČ, IZ - KOR-13. MAJHNA OPICA-15. KRAJ V IZOLI, VČASIH NOGOMETNO IGRIŠČE-16. ŽENKA TAPIRJA-19. 
ZVEZDA SLOV. TV, MIŠA-21. MLAD NOGOMET. ZAJC, IZ - TENJE-24. RENATO ALESSIO-26. MAROGA, PEGA-28. NAŠE
KOPALIŠČE, BELE ..... -30. IZVLEČEK-32. PUŠKA ALI TOP ZA DAJANJE ALARMA-33. PRIPRAVA ZA LOV, DVOJINA, IZ -
ZINKA-34. PREBIVALKA ATEN-36. NOVAK GORAZD 39.
MLAD NOGOMET. FRANETIČ, IZ - JADRNE-41. MLAD NO
GOMET. KREMENOVIČ-43. TORKAR EDI-45. MLAD NO
GOMET. GAVRIČ-48. SLOV. PESNIK, MRMOLJA-49. RIBIŠKA 
VRVICA-50. ZAREBRNICA-51. ALJOŠA MISLEJ-53. GRŠKA 
BOGINJA USODE-54.DRŽAVA V AFRIKI-56. KATRAN-59.
TOMISLAV RAFAJ-60. DANILO URDIH.

IZREK IZ PREJŠNJE KRIŽANKE:
Boljše je biti en dan petelin, kot leto dni kokoš !
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KRIMIN ALIJE
Burja je rešila sezono tudi surfarjem. V ponedeljek so se že zgodaj vile 
kolone avtomobilov s kontinenta, naloženimi z vso surfersko opremo in 
z najmanj dvema adrenalina polnima surferja. Burja pa je tokrat 
dobro pritisnila in žal so nekateri zagreteži končali tudi v kriminalijah.

Deske mu je skrila
Občan je prijavil tatvino približno 3 
kubičnih metrov desk, zloženih na 
balkonu stanovanja. Policisti so na 
kraju ugotovili, daje lastnik v sporu 
z bivšo ženo, ki mu je deske spravila 
v garažo.

Ljubo doma...
Iz bolnišnice na hribu je nezano kam 
odšla pacientka. Iskali so jo tako 
zdravniki kot policisti, vendar je 
niso našli. Kasneje so s skupnimi 
močmi le ugotovili, da se pacientka 
nahaja doma.

Zaradi napačnega 
jezika
V lokalu sta se sprla dva mlajša in 
dva starejša moška. Razlog je bil 
hrvaški jezik zaradi katerega, so vsi 
jeziki postali dolgi, grdi in glasni. 
Vsi štirje udeleženi so predlagani k 
sodniku za prekrške.

Srečno se je vrnil
Dečki z morja so pomagali 
ljubljanskemu surferju, ki ni imel 
prave opreme za surfanje v orkanski 
burji in se ni mogel več povzpeti na 
surf. V dogodku Ljubljančan ni bil 
poškodovan in je uspešno prestopil 
mejo na Ravberkomandi.

V minulem tednu je bilo 
zabeleženih šest manjših in dve 
večji tatvini. Ukraden je bil gliser 
Croxline, reg. št. Pl 2575 z 
vgrajenim motorjem Volvo Penta 
225.

Zgodilo se tudi 7 lažjih in dve težji 
prometni nesreči, iz Francije pa so 
sporočili, da so našli kombi 
Burjinih jadralcev, ki so jim ga 
ukradli, ko so bili na svetovnem 
prvenstvu v Franciji.

Zadnjih nekaj je potekalo 
varovanje otrok na poti v šolo, 
policisti pa niso zabeležili nobene 
nesreče z udeležbo otrok.

ZAPRTO JE LEPO

Stanovalci ulice IX. korpusa in okoliškega dela Livad se počasi navajajo ugodja, ki so ga že 
skoraj pozabili. Potem ko so s svojimi avtomobili dobesedno zabarikadirali svoje lastno 
naselje, ko so zjutraj uprizarjali budnice praznih akomulatorjev, ko so morali otroci nenehno 
po žoge pod avtomobile, ko invalidi niso mogli več nikamor in ko se je pod okna kadilo iz 
izpušnih cevi, parkirani avtomobili pa so zapečatili tudi večino plinskih jaškov, so se končno 
odločili in glasno rekli, daje tega dovolj.
Tam kjer je nekoč že stala rampa je po nalogu občinske inšpekcije zrasla nova. Prve dni je 
bilo malo hudo, saj je navada železna srajca, zdaj pa se stanovalci počasi navajajo na razkošje 
življenja brez avtomobilov. In če vprašate stanovalce Ljubljanske in Koprske ulice vam bodo 
tudi pritrdili. Tudi reševalci, ki so zaradi občinskega odloka, ki omogoča parkiranje po ulicah, 
pred dnevi morali na nosilih prenesti bolnika po celi Gregorčičevi ulici, ker je nekdo pač 
parkiral "skoraj po odloku", bi znali povedati katero na ta račun..

Kar je 
res, je res 

kvalitetno in exspres !

Obiščite nas, 
deležni boste 
popolne oskrbe vida !

fotooptika RIO Ljubljanska 24 IZOLA tel.: 066/61—403, fax: 066/67-044

Biser.,

SEDAJ JE 
PRAVI ČAS ZA 

doo izo a VOZNIŠKI IZPIT
AVTO SOLA BISER, DREVORED l.MAJA 4/A IZOLA vas vabi na 
brezplačen tečaj iz cestno prometnih predpisov, ki ga potem nadaljujete 
s praktičnimi vožnjami v novih vozilih DAEWW00 (LANOS, NEXIA)

NOVO PRI NAS 4
Nova vozila, opremljena s najsodobnejšo tehnologijo; - klima v vseh
letnih časih - gprvo volan - ABS - zračna blazina /16 ventilov jfl

it'.',

Če pa že Imate Izpit, pa lahko pri nas tudi samo osvežite znanje na 
sodobnih vozilih. Tečaj Iz CPP vsak delovnik ob 15 url.

Prijave in informacije na tel.. 67 - 448 od 8 do 16 ure.

[Eti® 8BC3®C§i^ [BaO]
V petek in soboto so po naših cestah hiteli državniki, udeleženci srečanja 
predsednikov vlad držav Cefte. Na čelu takšnih letečih oddelkov je bil policaj, na 
začelju pa rešilec, vse skupaj pa je bliskalo po naših cestah kakšnih 160 kilometrov na 
uro. Odpustimo jim, da so bili policaji na vseh cestnih odcepih, odpustimo jim to, da 
je bil promet občasno oviran, odpustimo jim ves ta cirkus, čeprav ne vemo, koga se 
morajo bati. Ne odpustimo pa jim tega, da nam bodo že jutri govorili: "Slovenci, 
vozite počasi, saj nesreča nikoli ne počiva".
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